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Verslag Algemene Ledenvergadering Statenlidnu 
 
Datum:  24 november 2022 
Tijd:   19.30 – 21.00 uur 
Locatie: online 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter heet iedereen welkom en deelt mede dat Rendert Algra afwezig is. De 
agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen . 
Wil van Pinxteren en Henk Marquart Scholtz kondigen aan na een uur de vergadering 
te moeten verlaten. Er zijn verder geen mededelingen. 
 
3. Vaststellen verslag vorige vergadering. 
De voorzitter bedankt voor de verslaglegging. 
 
De vergadering is akkoord met het verslag. 
 
4. Voordracht nieuw bestuurslid. 
Franco Achtien stelt zich voor. Er wordt geen stemming verlangd.  
 
De vergadering benoemt Franco Achtien als algemeen bestuurslid.    
 
5. Activiteiten en jaarplan 2023. 
Directeur Yvon van Loon licht het jaarplan 2023 voor het eerste half jaar toe.  
  
Trees Janssens vraagt of het buddysysteem bovenprovinciaal moet zijn, omdat elke 
provincie nu eenmaal anders werkt. Harold van de Velde geeft aan dat het bestuur 
bewust kiest om het buddysysteem te richten op hoe het Statenlidmaatschap in te 
vullen en niet op hoe het werkt in een provincie. Binnen de provincie is de griffie 
immers de buddy.  
  
Marianne de Widt vraagt hoe kandidaat-Statenleden worden bereikt voor het 
aangekondigde symposium. Yvon van Loon geeft aan dat dit via de griffies zal 
gebeuren.  
 
6. Begroting 2023. 
a. Mondelinge toelichting penningmeester. 
 
Rosalie Bedijn licht de begroting 2023 toe. Harold van de Velde geeft aan dat de 
subsidie op hetzelfde niveau is gebleven als vorig door een subsidieplafond voor 
beroepsverenigingen voor ambtsdragers. 
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Marianne de Widt vraagt waarom de indexatie anders uitpakt naar aanleiding van 
individueel en collectief lidmaatschap. Rosalie Bedijn geeft aan dit komt doordat het 
hoger uitvalt voor individuele leden, omdat zij een hogere contributie betalen dan 
collectieve leden.  
 
Marianne de Widt vraagt waarom de kosten van het handboek niet op de begroting te 
vinden zijn. Yvon van Loon geeft aan dat dit komt, doordat de kosten nog onder 2022 
kunnen worden verrekend en in 2022 een extra projectsubsidie daarvoor is 
aangevraagd. Ook vraagt ze wat LEA betekent onder Lijn 1 in de begroting. Yvon van 
Loon geeft aan dat dit het softwarepakket betreft voor de ledenadministratie.  
  
Marianne de Widt vraagt waarom de reserve niet op de begroting staat. Rosalie Bedijn 
zegt toe dat dit volgend jaar wordt opgenomen. Verder geeft zij aan dat de reserve 
niet heel groot is en dat het niet haalbaar is om hier structureel uit te putten. Door het 
speciale karakter van 2023 als verkiezingsjaar is het echter wel eenmalig te 
verantwoorden.  
  
Gerwi Temmink vraagt of er voorwaarden gesteld worden aan de subsidie. Harold van 
de Velde geeft aan dat de uiteindelijke verantwoording op P*Q stoelt. Verder zijn er 
geen bijzondere voorwaarden, naast de standaardeisen als de administratie op orde 
hebben.  
 
b. Vaststellen begroting 2023. 
 
De vergadering is akkoord met de begroting 2023. 
 
c. Vaststellen contributie 2023. 
 
De vergadering is akkoord met de verhoging van de contributie en stelt de contributie 
voor 2023 vast: € 125,- voor gezamenlijk lidmaatschap en € 177,50 voor individueel 
lidmaatschap. 
 
d. Verzoek leden kascommissie. 
Rosalie Bedijn vraagt of leden bereid zijn om in de kascommissie plaats te nemen. 
Franco Achtien geeft aan dat het neerkomt op een half uur werk. Marianne de Widt en 
Wil van Pinxteren stellen zich beschikbaar als leden van de kascommissie. 
 
7. Stand van zaken vergoedingen. 
Franco Achtien licht toe dat een motie van SGP tijdens de begrotingsbehandeling in 
de Tweede Kamer is aangenomen. Er ligt nu een voorlopig advies van de minister. De 
consultatie is gesloten en de minister beraadt zich nu. Het is wachten op het 
definitieve besluit. Het concept-besluit gaat uit van de ingangsdatum na de wisseling 
van de Staten in maart 2023. De inzet van Statenlidnu is om met terugwerkende 
kracht te werken. Het IPO heeft zich achter de brief van Statenlidnu geschaard. Op de 
achtergrond voert Statenlidnu gesprekken met BZK.  
  
Yvon van Loon geeft aan dat ook de beroeps- en belangenverenigingen zijn 
geconsulteerd. De Kring van Commissarissen heeft eveneens een reactie gestuurd. Zij 
steunen de lijn van Statenlidnu om de vergoeding te koppelen aan 100.000+ 
gemeentes vanwege de toegenomen taakzwaarte en tijdsinvestering. Er volgt nog een 
bestuurlijk overleg naar aanleiding van de motie. Terugwerkende kracht is daarbij een 
onderwerp van gesprek.    
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De voorzitter geeft aan dat een definitief besluit verwacht wordt in december.  
  
Daniël van den Berg complimenteert het bestuur en bedankt het bestuur voor de 
inzet. 
  
8. Rondvraag en sluiting. 
Marianne de Widt deelt mede dat in Utrecht dit jaar een besluit wordt genomen om 
wel of niet collectief lid te worden van Statenlidnu.  
  
9. Presentatie onderzoek bestuurscultuur Marcel Boogers. 
De presentatie is te downloaden via de website van Statenlidnu 
https://www.statenlidnu.nl/onderzoek/bestuurscultuur 

 
Presentielijst 

 
Daniël van den Berg Noord-Holland 
Franco Achtien Flevoland 
Gerwi Temmink Zeeland 
Harold van de Velde Zeeland 
Honoré Reuling Zeeland 
Lester van der Pluijm Gelderland 
Marianne de Widt Utrecht 
Maaike Walraven-Janssen Zeeland 
Marcus Breet Zuid-Holland 
Rianne ter Veen Groningen 
Rinus van ‘t Westeinde Zeeland 
Rosalie Bedijn Zuid-Holland 
Trees Janssens Zeeland 
Wil van Pinxteren Noord-Brabant  
Yvon van Loon Statenlidnu 

 


